
                                           
 

 

 

 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DEL PI 
VERD,  DEL DIA 30 JULIOL DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Antonio Martínez 
Sr. Salvador Gómez 
 
S’incorpora a la darrera mitja hora de la reunió la sra. Betty Martín 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Medi Ambient 
4) Seguretat Ciutadana 
5) Mobilitat 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Inundacions als habitatges i pudors davant del geriàtric (Cases adossades avinguda 
Pompeu Fabra): es va fer visita amb el Consorci per parlar de la solució proposada. Ens 
han demanat un estudi topogràfic de l’entorn, que ja està encarregat, per tal d’analitzar 
bé els problemes i les solucions, i emetre informe. No tenen tant clar que les solucions  
proposades fins ara siguin efectives. Quan ens entreguin el topogràfic li farem arribar 
per a què faci dit informe. 
 
Paviment dels passadissos de les dues places enjardinades: Queda pendent les del 
carrer Josep Bonay i Vidal, ja està encarregat i abans de final d’any estarà acabat. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Escala de travesses d’accés al parc infantil: Estem a l’espera que arreli l’arbustiva per 
tal de poder-la col·locar. 
 
Replantació d’arbustiva a diferents zones del barri: Es va fer tal i com estava previst i 
està delimitada amb cintes amb l’objectiu de que no es trepitgi i arreli bé. 



                                           
 

 

 

 
Petites deficiències a reparar en la via pública: Totes les petites deficiències i incidències 
a reparar en via pública, que es va parlar a la darrera reunió i se’ns va passar fotografia 
estan resoltes. 
Els membres comenten que no, que en queden moltes de pendents. En el moment de 
noves aportacions concretaran zones. 
 
Millorar  la il·luminació de la plaça Teresa Burcet: La partida de romanent d’inversions 
extraordinàries de Serveis està esgotada. Si se’n torna a disposar (de més romanent) 
es farà en la major brevetat possible. 
 
3) Medi Ambient 
 
Niu de vespes asiàtiques fent cantonada amb la placeta de la Pau: Com es va informar 
per correu electrònic després de la reunió, és un niu inactiu de 2020. No es treu perquè 
es desintegren sols però es va posar un cartell informatiu per la tranquil·litat dels veïns 
i veïns de la zona. 
 
4) Seguretat Ciutadana 
 
Supermercat Pakistaní que ven alcohol a menors de 16 anys:  Policia Administrativa ha 
estat intervenint, no només per la queixa que se’ns havia fet arribar, sinó que se’ls va 
fer una inspecció i se’ls ha obert actes per diferents motius. És tota la informació que es 
pot donar en reunió. 
 
5) Mobilitat 
 
Semàfor a demanda a l’avinguda Pompeu Fabra: Passarà la proposta de despesa pel 
ple de juliol, que contempla la instal·lació del semàfor i de l’obra civil del mateix. Quan 
els tràmits administratius es resolguin s’encarregarà. 
 
Mirall per sortir del carrer Manel Massoni Esparragó mal direccionat: Ja està direccionat 
tal i com és necessari. 
 
Pas vianants a la plaça Joan Planes: Ja està pintat. 
 
Pilones al  Manufactures del suro retirades amb les obres: No hi ha previsió de tornar-
les a posar. Es van posar provisionalment per a què la gent entengués el sentit de 
circulació. La gent que continua fent malament el gir està cometent una infracció de 
trànsit i per tant si l’agent els enxampa els sancionarà. 
 
6) Noves aportacions 
 

- Han trencat els vidres de les finestres del Local Social. S’haurien de substituir i 
posar reixes a les finestres per seguretat. També s’haurien de netejar les 
pintades que han fet en aquesta mateixa façana. 

- Han desaparegut els dos cargols de la part de sota del Cartell del Local Social, 
s’haurien de reposar per a què no caiguin. 

- L’encreuament entre el carrer Sant Isidre amb carrer Empúries té molt mala 
visibilitat. Proposen suprimir la primera plaça d’aparcament de cotxe i així ampliar 
l’aparcament de motos per millorar la visibilitat. 



                                           
 

 

 

- Hi ha rates a la plaça Teresa Burcet. 
- S’hauria de mirar de requerir la neteja de les parcel·les sense edificar entre Joan 

Fuster i Joan Capri perquè aprofiten també per posar menjar als gats i les herbes 
són molt altes. 

- Desperfectes en voreres: Pompeu Fabra 146, Joan Capri 56 i 58, cantonada del 
Manel Viusà i Camps, també s’hauria de repassar tota la vorera dels carrers 
Àngel López Sánchez i Josep Bonay i Vidal perquè hi ha molts punts amb panots 
que es mouen i alguns trencats. També s’hauria de fer un repàs dels panots a la 
sortida de l’aparcament de la residència geriàtrica. 

- Hi ha queixes de les males olors als embornals de la zona del Buda, pensen que 
dels sifons. Es mirarà però no se sap si té fàcil solució o s’haurà d’esperar a 
l’obra del Pompeu Fabra. 

- Volen saber si aquesta propera temporada es podaran els arbres de la plaça 
Teresa Burcet. 

 
A les 21.55h finalitza la sessió ordinària de l’associació de Veïns del Barri del Pi Verd.  


